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Protokół Nr LXXX/24 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 18 kwietnia 2024 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 00 

Godzina zakończenia: 14 30 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Violetta Kopka. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Zastępcę Burmistrza – Pana Mariusza Pawlaka, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarz Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 14 Radnych, czyli ustawowa większość do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa : 

- w dniu 21 marca 2024 r. 

- w dniu 28 marca 2024 r. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad przeprowadzania naboru 

wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, realizowanego w ramach 

inwestycji spółki SIM SUDETY Sp. z o.o. z siedzibą w Kłodzku, w tym określenie 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasad przeprowadzania oceny punktowej 

dla dodatkowych kryteriów pierwszeństwa i dla kryterium pierwszeństwa oraz 

maksymalnej wysokości miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w obrębie Golińsk, gm. 

Mieroszów. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych w obrębie miasta Mieroszów. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

13. Podsumowanie VIII kadencji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

14. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca – Pani Violetta Kopka złożyła wniosek o przesunięcie pkt 14 wolne wnioski 

informacje, apele w tym mieszkańcy do pkt 13. 

Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” 

Zestawienie z głosowania nad wnioskiem  

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa : 

- w dniu 21 marca 2024 r. 

- w dniu 28 marca 2024 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad przeprowadzania naboru 

wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, realizowanego w ramach 

inwestycji spółki SIM SUDETY Sp. z o.o. z siedzibą w Kłodzku, w tym określenie 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasad przeprowadzania oceny punktowej 

dla dodatkowych kryteriów pierwszeństwa i dla kryterium pierwszeństwa oraz 

maksymalnej wysokości miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w obrębie Golińsk, gm. 

Mieroszów. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych w obrębie miasta Mieroszów. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

13. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

14. Podsumowanie VIII kadencji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

15. Zakończenie obrad. 
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa  

- w dniu 21 marca 2024 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły z uroczystej sesji oraz z LXXIX sesji zostały 

sporządzone i wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokoły e-

mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z uroczystej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 21 marca 2024 r. został przyjęty 

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 21 marca 2024 r. 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

- w dniu 28 marca 2024 r. 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z uroczystej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 marca 2024 r. został przyjęty 

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 marca 2024 r. 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. II.8 w zakresie Rozwoju, 

kiedy zostaną zakończone prace projektowe. 
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Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że podpisana umowa 

została w zeszłym tygodniu, określony termin to 8 miesięcy, niestety uzgodnienia będą bardzo 

długo trwały. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem pkt 10, 11 i 12 w zakresie Zamówień 

Publicznych czy mamy jakieś konkretne plany, czy będą przeprowadzane konsultacje 

społeczne, zbieranie pomysłów, co chcielibyśmy dzięki tym projektom uzyskać, bo zakres jest 

szeroki i interesujący, czy moglibyśmy prosić o rozwinięcie tych tematów. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że jeżeli chodzi o Plan 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru Funkcjonalnego to wśród 

głównych zagadnień o charakterze strategicznym tego dokumentu jest integracja i rozbudowa 

systemu transportu zbiorowego, spójna, nowoczesna i bezpieczna sieć rowerowa, przestrzeń 

dla zrównoważonej mobilności, wzmocnienie współpracy oraz jakości zarządzania 

mobilnością miejską, promocja i edukacja dla zrównoważonej mobilności miejskiej, 

bezpieczny i zintegrowany układ drogowy. Wiadomo, że to jest plan. Jeżeli chodzi o drugi 

punkt, to kwestia dotyczy tego, że na terenie naszej gminy chcielibyśmy wybudować  

5 nowoczesnych przystanków, postawić tablice elektroniczne, na tych przystankach oraz przy 

wiatach chcielibyśmy zagospodarować teren i ustawić stojaki rowerowe. Przy węźle  

w Sokołowsku chcielibyśmy przygotować i zagospodarować teren na miejsca parkingowe  

dla pojazdów osobowych z monitoringiem, ławkami, śmietnikami, oświetleniem. Przyjęliśmy, 

że to będzie 16 miejsc parkingowych. Przy tym węźle chcielibyśmy wybudować toaletę 

miejską. Chcielibyśmy zrobi c jeszcze jeden mały węzeł w Sokołowsku dla 4 pojazdów oraz 

teren przeznaczony na kwestie rowerowe, czyli znajdowałyby się stojaki na rowery oraz 

obsługa tj. stacja ładowania, naprawy rowerów, ławki, śmietniki, monitoring, oświetlenie. 

Wkład własny w tym projekcie wynosił y ok. 600 tys. Kolejna sprawa dot. projektu grantowego 

„Modelowa transformacja energetyczna budynków mieszkalnych” mamy 15 budynków 

mieszkalnych, które zostały przeznaczone do remontu. Są tutaj zarówno wspólnoty 

mieszkaniowe. Mamy również listę rezerwową wspólnot mieszkaniowych w razie gdyby któraś 

nie przygotowała się należycie. Wspólnota pokrywa też środki finansowe związane z audytem, 

z przygotowaniem dokumentacji projektowej. Mamy przygotowane już wartości tych 

inwestycji i czekamy na możliwość złożenia tych projektów tj. czerwiec br. Mamy również 

budynki gminne ul. Strzelców 3, ul. Wałbrzyska 57 w tym zakresie. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówiła 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXX/460/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXX/460/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas 

nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad przeprowadzania 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, realizowanego w 

ramach inwestycji spółki SIM SUDETY Sp. z o.o. z siedzibą w Kłodzku, w tym określenie 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasad przeprowadzania oceny punktowej dla 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa i dla kryterium pierwszeństwa oraz maksymalnej 

wysokości miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego omówiła Kierownik Referatu 

Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXX/461/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r.  

w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu 

mieszkalnego, realizowanego w ramach inwestycji spółki SIM SUDETY Sp. z o.o. z siedzibą 

w Kłodzku, w tym określenie dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasad 

przeprowadzania oceny punktowej dla dodatkowych kryteriów pierwszeństwa i dla kryterium 

pierwszeństwa oraz maksymalnej wysokości miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego 

została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr LXXX/461/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu  

lokalu mieszkalnego, realizowanego w ramach inwestycji spółki SIM SUDETY Sp. z o.o. 

z siedzibą w Kłodzku, w tym określenie dodatkowych kryteriów pierwszeństwa  

oraz zasad przeprowadzania oceny punktowej dla dodatkowych kryteriów 

pierwszeństwa i dla kryterium pierwszeństwa oraz maksymalnej  

wysokości miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego  

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w obrębie Golińsk, gm. 

Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej 

Pan Andrzej Mielczarek 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXX/462/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r.  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 

obrębie Golińsk, gm. Mieroszów została podjęta 13 głosami „za”, 1 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXX/462/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

obszaru położonego w obrębie Golińsk, gm. Mieroszów 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych w obrębie miasta Mieroszów 

omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej  

Pan Andrzej Mielczarek 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXX/463/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r.  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych w 

obrębie miasta Mieroszów została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXX/463/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

obszarów położonych w obrębie miasta Mieroszów 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXX/464/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXX/464/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXXX/465/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 18 kwietnia 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została podjęta 14 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXXX/465/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie 
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przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów  

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Ad. 14. Podsumowanie VIII kadencji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka 

Wysoka Rado ! 

Panie Burmistrzu ! 

Szanowni Goście ! 

Dzisiejsza sesja Rady Miejskiej Mieroszowa to ostatnia sesja odbywającą się przed upływem 

VIII kadencji. Czas na podsumowanie ponad pięcioletniego okresu pracy. To czas dobrych 

decyzji dla  mieszkańców, dobrych decyzji dla Gminy i dobrych decyzji dla nas Wszystkich. 

5 – letni czas, w czasie których  nasza Gmina zmieniła się nie do poznania.  Był to też trudny 

okres, ze względu  na  panującą pandemię COVID – 19. 

Teraz zrobię podsumowanie pracy Rady Miejskiej Mieroszowa. 

Rada Miejska po wyborach, które odbyły się w dniu 21 października 2018 r. rozpoczęła pracę 

na I sesji w dniu 23 listopada 2018 r. w składzie : 

Iwona Bandurska – Szewczyk 

Małgorzata Czachor 

Ilona Henko 

Tomasz Jeżak 

Violetta Kopka 

Grażyna Majkowska 

Kamila Milewska 



12 
 

Mariusz Mync 

Kazimierz Radwański 

Maja Sadowy 

Bogdan Sarnecki 

Ryszard Sierakowski 

Marta Studnicka 

Wiesław Wielgus 

Dominika Zimnowodzka 

Decyzją wyborców, Burmistrzem Mieroszowa wybrany został w II turze wyborów w dniu  

4 listopada 2018 r. Pan Andrzej Lipiński. 

Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu Radni złożyli ślubowanie wypowiadając 

słowa Roty : „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców". Każdy z Radnych po słowie „ Ślubuję” mógł dodatkowo 

wypowiedzieć formułę „ tak mi dopomóż Bóg”.  

Żywię przekonanie, że wszyscy Radni ślubowania dotrzymali. 

Przewodniczącą Rady Miejskiej została Pani Violetta Kopka, wybrana na I sesji w dniu  

23 listopada 2018 r., Wiceprzewodniczącą Rady została Pani Grażyna Majkowska. 

Powołane zostały również stałe komisje Rady Miejskiej w składzie : 

1. Komisja Rewizyjna : 

-  Małgorzata Czachor 

- Mariusz Mync 

- Kazimierz Radwański 

- Bogdan Sarnecki 

- Wiesław Wielgus 

Przewodniczącym Komisji został Pan Mariusz Mync, Zastępcą Przewodniczącego Pan 

Wiesław Wielgus. 

2. Komisja Ogólna : 
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Iwona Bandurska – Szewczyk 

Małgorzata Czachor 

Ilona Henko 

Tomasz Jeżak 

Grażyna Majkowska 

Kamila Milewska 

Mariusz Mync 

Kazimierz Radwański 

Maja Sadowy 

Bogdan Sarnecki 

Ryszard Sierakowski 

Marta Studnicka 

Wiesław Wielgus 

Dominika Zimnowodzka 

Przewodniczącą Komisji została Pani Marta Studnicka, Zastępcą Przewodniczącego Pan 

Ryszard Sierakowski. 

3. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

Iwona Bandurska-Szewczyk 

Małorzata Czachor 

Dominika Zimnowodzka 

Przewodniczącą Komisji została Pani Dominika Zimnowodzka. Na sesji w dniu 27 lutego 2023 

r. nastąpiła zmiana składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, do której dołączył 

Radny Pan Ryszard Sierakowski. 

Rada współpracowała z Sołtysami Sołectw : 

Golińsk, 

Różana, 

 Łączna, 
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Nowe Siodło, 

Kowalowa, 

Sokołowsko, 

Unisław Śląski, 

Rybnica Leśna, 

Kamionka. 

Rada Miejska obradowała na 79 sesjach, z dzisiejszą to już osiemdziesiąta, podejmując 465 

uchwał: 

w 2018r.  podjęto 25  uchwał na 3 sesjach, 

w 2019 r. podjęto 84 uchwały na 12 sesjach, 

w 2020 r. podjęto 75 uchwał na 14 sesjach,  

w 2021 r. podjęto 82 uchwały na 15 sesjach, 

w 2022 r. podjęto 82 uchwały na 15 sesjach, 

w 2023 r. podjęto 96 uchwał na 14 sesjach, 

w 2024 r. podjęto 21 uchwał na 4 sesjach, 

Odbyło się 66 posiedzeń Komisji Ogólnej, 110 posiedzeń Komisji Rewizyjnej  

oraz 33 posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Na sesjach Rada Miejska podejmowała uchwały dotyczące funkcjonowania Gminy Mieroszów, 

uchwalała programy, analizowała sprawozdania jednostek działających na rzecz Gminy 

Mieroszów.  

W VIII kadencji Rady Radni złożyli 84 interpelacje oraz zapytania, a także szereg wniosków 

skierowanych do Burmistrza Mieroszowa, dotyczących istotnych spraw gminy Mieroszów. 

Rada rozpatrzyła w tym okresie 7 skarg na działanie i bezczynności organu wykonawczego 

oraz gminnych jednostek organizacyjnych. 

W 2023 r. powstały 2 kluby radnych:  

 - Klub Radnych Burmistrza Andrzeja Lipińskiego – Mieroszów Lepsze Jutro 

 - Klub Radnych „Dla dobra Mieszkańców”. 
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Radni w ramach prywatnych funduszy brali czynny udział w akcjach charytatywnych na terenie 

naszej gminy, na rzecz  pogorzelców, na rzecz Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Przekazano środki dla szkół na organizację Dnia Dziecka, Biathlon dla każdego. 

Dofinansowano organizację Mikołajek w gminie, Bieg Słoneczek oraz Piknik rodzinny 

„Potyczki z dzikiem”, zorganizowano Turniej Akademii Piłkarskiej - o puchar Rady Miejskiej” 

.Współfinansowano  zakup akordeonu dla chóru Irysy oraz zakup strojów piłkarskich dla 

zawodników Klubu Piłkarskiego.  

Szanowani Państwo ! 

W imieniu całej Rady i własnym pragnę złożyć Burmistrzowi Mieroszowa – Panu Andrzejowi 

Lipińskiemu oraz Zastępcy Burmistrza – Panu Mariuszowi Pawlakowi oraz kierownikom  

i pracownikom Urzędu Miejskiego podziękowania za pracę samorządową w okresie mijającej 

kadencji oraz za to, co zostało zrobione dla dobra naszej Gminy. 

W imieniu Rady i własnym dziękuję także dyrektorom placówek oświatowych 

na terenie gminy, kierownikom jednostek organizacyjnych, Przewodniczącej Rady Seniorów – 

Pani Marii Chmielnickiej, reprezentantowi naszej gminy w Powiecie Wiceprzewodniczącemu 

Powiatu Wałbrzyskiego – Panu Stanisławowi Skrzyniarzowi, wszystkim instytucjom i osobom, 

które w jakikolwiek sposób współpracowały w tym okresie z gminą. 

Szanowni Radni ! 

Dziękuję, że 5 lat temu powierzyliście mi pełnienie funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej 

Mieroszowa. W tym okresie starałam się godnie wykonywać powierzone mi zadania, 

organizować pracę rady i reprezentować ją na zewnątrz. Myślę, że nie zawiodłam waszego 

zaufania. 

W tym miejscu szczególnie chciałabym podziękować Pani Grażynie Majkowskiej 

Wiceprzewodniczącej Rady, Przewodniczącej Komisji Ogólnej Pani Marcie Studnickiej, 

Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Panu Mariuszowi Mync oraz Przewodniczącej 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Dominice Zimnowodzkiej za współpracę oraz 

wszystkim radnym za ich pracę, wsparcie i dobre słowo.  

Dobiega końca VIII kadencja Rady, jako radni zawsze staraliśmy się pracować mając na 

względzie dobro mieszkańców naszej gminy. Wiele się udało, wiele jeszcze pozostało do 

zrobienia. Wierzymy, że nie zawiedliśmy zaufania naszych wyborców.  
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Jeszcze raz wszystkim dziękuję, życzę Wam zdrowia, pomyślności w życiu osobistym  

i zawodowym. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński  

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

Przyznaję, że to była bardzo dobra kadencja w Mieroszowie. Rada Miejska Mieroszowa, która 

5 lat temu złożyła ślubowanie wykonała naprawdę dużo na rzecz mieszkańców naszej gminy. 

Chciałbym podkreślić, że rozpoczynaliśmy tą kadencję od spraw związanych z brakiem wody 

w Mieroszowie. Uporaliśmy się z tym tematem dzięki determinacji pracowników ZGKiM  

i przedsiębiorców, którzy nas wspierali. Woda popłynęła na te górne partie w Mieroszowie 

przed świętami Bożego Narodzenia w 2018 r. Ta kadencja była wyjątkowa ze względu na to, 

że niestety ale pandemia dosięgła nasz kraj, naszą gminę. Chciałbym podziękować wszystkim 

tym, którzy w czasie tych dni wspierali nie tylko mieszkańców Mieroszowa, ale również 

wszystkich tych, którzy potrzebowali tej pomocy. Mogę tutaj wymienić pracowników Ośrodka 

Pomocy Społecznej, strażaków z OSP w Mieroszowie i w Sokołowsku, radnych za to, że 

dokonywaliśmy różnych zbiórek na rzecz tych którzy wymagali pomocy. Chciałbym również 

podkreślić, że ta kadencja przebiega gdzie na Ukrainie mamy konflikt wojenny i tutaj Państwa 

empatia i wszystko to co mogliśmy zrobić dla drugiego człowieka, nasi Radni wykazali się 

wielką empatią, wolą pomocy, wpieraliśmy wszystkich tych którzy znaleźli schronienie w 

naszej gminie.  

Rada podejmowała również szereg bardzo ważnych decyzji i uchwał w zakresie dróg, 

kanalizacji, wody, modernizacji stadionu, budowy boisk m.in. w Sokołowsku, modernizacja 

boiska Orlika w Mieroszowie, budowa placów zabaw, utworzyliśmy Akademię Misiową, 

wybudowaliśmy budynek mieszkalny TBS, staramy się o kolejne budynki, które mogą być i 

powstaną przy ul. Sportowej w ramach projektu SIM.  

Chciałbym również podziękować wszystkim tym, którzy aktywnie uczestniczyli w sprawach 

społecznych, Kluby Seniorów w Unisławiu Śląskim, Mieroszowie, Sokołowsku, w Golińsku. 

Również chciałbym podziękować naszym Seniorom, którzy aktywnie działalni nie tylko w tych 

Klubach, które powstały, ale też na terenie naszej gminy w różnych akcjach, imprezach 

towarzyszących. 

Chciałbym podziękować Radzie Seniorów za współpracę, za to, że zawsze mogliśmy liczyć na 

Seniorów w czasie organizowanych na terenie gminy rożnych uroczystości.  
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Chciałbym podziękować wszystkim tym, którzy dostrzegają problem z jakim się borykamy, 

ponieważ populacja gminy maleje. Znaleźliśmy na to, mam nadzieję w pewien sposób 

oczywiście to jest wieloletni plan, gdzie przygotowaliśmy kolejne nowe tereny pod 

budownictwo jednorodzinne przy ul. Wysokiej, ale biorąc pod uwagę zasiedlenie terenów przy 

ul. Kieślowskiego i Szomańskiego mam nadzieję, że przy ul. Wysokiej powstaną również nowe 

budynki jednorodzinne.  

Chciałbym podziękować wszystkim, którzy zasiadali w ławach w naszej Radzie Miejskiej 

Mieroszowa za zmianę w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. To właśnie ta 

Rada, ci Radni wzruszyli tą bryłę, która funkcjonowała od 2002 r., to tutaj dokonywały się 

zmiany, które mają polepszyć sytuację naszych mieszkańców, przedsiębiorców, którzy będą 

mogli wykorzystać swoje nieruchomości pod budowę budynków jednorodzinnych, 

wielorodzinnych, w zależności od ukształtowania terenu i zapisów w planie zagospodarowania 

przestrzennym. 

Chciałbym również podziękować pracownikom Mieroszowskiego Centrum Kultury za tą pasję, 

która wypłynęła od Pana Tomasza Tracewskiego, biorąc pod uwagę wszystkie wyrypy, rajdy. 

Turystyka w Mieroszowie rozpoczęła nową erę. Radni również chodzili po górach i bardzo się 

cieszę, że powstało Stowarzyszenie i działa na terenie naszej gminy. Bardzo dużo ludzi 

przyjeżdża do Mieroszowa na wszelkie imprezy masowe i cieszę się, że w ten sposób 

Mieroszów jest postrzegany. 

Chciałbym podkreślić, że bardzo dobrze funkcjonuje nasza oświata i dobrze układa się 

współpraca z Paniami Dyrektorami szkół. Wprowadziliśmy rywalizację sportową, która jest 

fantastycznie przygotowywana przez nauczycieli wf. To była super integracja i niech ona dalej 

trwa. 

Chciałbym podkreślić, że zawsze mogłem liczyć na Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa, bez 

względu na przekonania, bo szliśmy zawsze w jednym kierunku, uważaliśmy, że dobro nasze 

jest najważniejsze. 

Dziękuję Pani Przewodniczącej za tą VIII kadencję, za prowadzenie obrad. Dziękuję 

Wiceprzewodniczącej, Przewodniczącym Komisji, wszystkim Radnym za współpracę. 

Osobiście chciałbym podziękować swoim współpracownikom najbliższym Zastępcy Panu 

Mariuszowi Pawlakowi, kobiecie z silną ręką i silnym charakterem Pani Skarbnik Joannie 

Błażuk, bo dzięki niej mamy takie efekty finansowe. Dziękuję Pani Sekretarz za wszystkie 
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kwestie społeczne, które były rozpatrywane, którymi zarządzała i to co robiła. Mam nadzieję, 

że będzie robiła dalej. 

Chciałbym podkreślić jeszcze jedną rzecz bez wsparcia Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych, bez Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej, bez Mieroszowskiego Centrum 

Kultury, bez sołtysów, bez Ochotniczych Straży Pożarnej nigdy byśmy nie osiągnęli tego co 

osiągnęliśmy w czasie trwania tej VIII Kadencji. 

Na zakończenie chciałem jeszcze podkreślić, że stopień zadłużenia w 2018 r. wynosił 16% 

dochodów, a w 2023 r. wynosi 17% planowanych dochodów. W prawdzie liczby są inne, bo to 

było zadłużenie w granicach 5 157 000,00 zł w roku 2018, a w roku 2023 jest 11 876 000,00 

zł, ale to tylko jest 1 % za to wszystko Państwu dziękuję. 

Zastępca Burmistrza – Pan Mariusz Pawlak 

Szanowni Państwo, Wysoka Rado, Pani Przewodnicząca, chciałbym Wam wszystkim 

serdecznie podziękować za 5 -letnią współpracę. Ten 5-letni okres okazał się pracowity i 

przyniósł wiele dobrych inwestycji, wiele działań, które zmieniły naszą gminę w bardziej 

piękniejszą, poprawiło wiele spraw, które w tej kadencji dokonaliśmy dla mieszkańców, aby 

ich życie w tej gminie było łatwiejsze. To wielkie wyzwania zawodowe z jakim miałem okazje 

mierzyć się. 

Składam podziękowania dla dyrektorów szkół i przedszkoli za wysiłek włożony w tej kadencji, 

gdzie zmierzyliśmy się z nowym wyzwaniem tj. pracą zdalną w tej pandemii, która nie ominęła 

także nas.  

Dziękuję też Prezesom OSP, druhom i druhnom za pracę i oddanie, które włożyli w tym  

5-letnim okresie. Pragnę nadmienić, że to w tej kadencji powstała w Mieroszowie remiza OSP, 

jedna z niewielu na Dolnym Śląski tak wyposażona. To ta kadencja przyniosła powrót 

posterunku policji w naszym mieście, którego tak brakowało. Ten okres to także wzrost 

budownictwa na które nadal jest wielkie zapotrzebowanie.  

Dziękuję za współpracę OSP, które tak jak i ja i wiele innych samorządów spotkał  

się z koniecznością zaopatrzenia naszych mieszkańców w czarne złoto jakim był węgiel. 

Dziękuję Prezesowi ZGKiM za czas, którym zmienił wizerunek zakładu i zakres usług, ożywił 

zakład, zwiększył bazę maszynową. 
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Ciepłe słowa kieruję do Mieroszowskiemu Centrum Kultury za organizację wielu imprez, które 

wpisały się już w kalendarz na zawsze, nasze wyrypy są znane w Polsce i zagranicą.  

Sam w nich uczestniczyłem i doceniam wkład pracy w to całej ekipy MCK. 

Dziękuję wszystkim za współpracę, to ogrom doświadczenia, które uzbierało się w tych 5 

latach. 

Przewodnicząca wręczyła Radnym oraz Burmistrzowi i Zastępcy Burmistrza pamiątkowe 

statuetki na pamiątkę VIII Kadencji. 

Burmistrz wręczył statuetkę Przewodniczącej Rady Pani Violettcie Kopka. 

Burmistrz wręczył podziękowania dla Zastępcy Burmistrza, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy 

oraz Dyrektorom szkół, Dyrektorom jednostek organizacyjnych, Prezesom Ochotniczych 

Straży Pożarnych. 

Dyrektor OSP – Pani Bogusława Nawrat złożyła w imieniu swoim oraz Dyrektorów szkół 

za pracę i współpracę, za życzliwość i zrozumienie. 

Dyrektor Przedszkola Miejskiego – Pani Iwona Schienke powiedziała, że Ci Państwo którzy 

zostają z nami, życzymy wytrwałości, siły i dalszego myślenia o nas, natomiast Ci którzy 

odchodzą, to pamiętajcie, że wasza aktywność i postawa nadal się mieszkańcom Mieroszowa 

przyda, dlatego zachęcamy i zapraszamy do dalszej współpracy. Burmistrzom dziękujemy za 

zrozumienie dla placówek oświatowych za współpracę i że jesteście Państwo z nami. 

Dziękujemy za dobro, które się wydarzyło dla naszych mieszkańców, za to jak wygląda nasza 

mina, za to jak jest łatwiej, ładniej, przyjemniej. 

Przewodnicząca Rady wraz z Burmistrzem odsłoniła tablicę pamiątkową Radnych Rady 

Miejskiej Mieroszowa VIII Kadencji. 

Ad. 15. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła LXXX sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


